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Protokół Nr XXXI/2017 

z odbytej sesji Rady Miejskiej w Rzepinie 

w dniu 26 kwietnia 2017r. o godz. 09:00 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

Pkt  1. Sprawy regulaminowe: 

Pkt 1.1. otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki otworzył XXXI zwyczajną sesję 

VII kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie. Po powitaniu wszystkich zebranych oświadczył, że 

zgodnie z listą obecności, w sesji udział bierze 14 radnych (nieobecny radny Krzysztof 

Przybylski), w związku z czym Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał 

(lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Pkt 1.2. zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki zwrócił się z pytaniem, czy radni mają 

uwagi, bądź inne propozycje do przedstawionego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad? 

Głos zabrał Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis proponując, by do porządku sesji 

wprowadzić dodatkowy projekt uchwały 5.11. w sprawie przeznaczenia do dzierżawy części 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin. 

 

Następnie radny Robert Rogowski zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały 5.8. w sprawie zmiany nazwy ulicy Gen.Karola Świerczewskiego w Rzepinie na 

nazwę Walentego Bayera. 

 

Ponadto radna Agnieszka Wodara wnioskowała o wycofanie  projektu uchwały 5.10. w 

sprawie zmiany nazwy ulicy Marcelego Nowotki w Rzepinie, motywując tym, iż swego czasu  

była podjęta uchwała intencyjna, by ul. M. Nowotki otrzymała nazwę W. Bayera, dlatego też 

należałoby jeszcze raz popracować nad tym tematem, a następnie podjąć decyzję. 

W związku z czym Burmistrz Rzepina zwrócił się z prośbą, by z porządku obrad wycofać 

wszystkie projekty uchwał  dot. zmiany nazwy ulic, tak więc również: 5.6. w sprawie zmiany 

nazwy ulicy Boh. Radzieckich w Rzepinie, 5.7. w sprawie zmiany ul. Hanki Sawickiej w 

Rzepinie, 5.9. w sprawie zmiany ul. Walki Młodych w Rzepinie lub też nie wycofywać 
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żadnej, gdyż zdaniem Pana Burmistrza   dobrze by było , żeby wszystkie uchwały dot. zmiany 

nazwy ulic zostały uchwalone na jednej sesji. 

Przewodniczący Rady D. Utracki popiera wypowiedź  Pana Burmistrza, gdyż w przypadku ul. 

K. Świerczewskiego jest to ulica, która jest związana z siedzibą Nadleśnictwa i nie tylko, 

dlatego też większość osób wnioskuje, by nazwa tej ulicy była związana z lasami. 

Poza tym jakiś czas temu została podjęta uchwała intencyjna w sprawie zmiany nazwy ul. M. 

Nowotki na ul. W. Bayera. Pan Przewodniczący uważa, że jest to jak najbardziej zasadne, 

gdyż ul. Nowotki przez lata była „drogą tranzytową”. Dlatego też uważa, że należy zwołać 

wspólne posiedzenie komisji, by  jeszcze raz tę kwestię przeanalizować, a następnie podjąć 

decyzję. 

W związku z powyższym  Przewodniczący Rady Pan D. Utracki wnioskował, by wycofać z 

porządku obrad sesji kolejne projekty uchwał tj.: 5.6. w sprawie zmiany nazwy ulicy Boh. 

Radzieckich w Rzepinie, 5.7. w sprawie zmiany ul. Hanki Sawickiej w Rzepinie  i 5.9. w 

sprawie zmiany ul. Walki Młodych w Rzepinie. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad zgłoszonymi wnioskami. 

„Za” wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 5.11. w sprawie przeznaczenia do 

dzierżawy części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin głosowało 14 radnych – 

jednogłośnie. 

 

„Za” wycofaniem projektu uchwały 5.6. w sprawie zmiany nazwy ulicy Boh. Radzieckich w 

Rzepinie głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

„Za” wycofaniem projektu uchwały 5.7. w sprawie zmiany ul. Hanki Sawickiej w Rzepinie 

głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

„Za” wycofaniem projektu uchwały 5.8. w sprawie zmiany nazwy ulicy Gen. Karola 

Świerczewskiego w Rzepinie głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

„Za” wycofaniem projektu uchwały 5.9. w sprawie zmiany ul. Walki Młodych w Rzepinie 

głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 
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„Za” wycofaniem projektu uchwały 5.10. w sprawie  zmiany nazwy ulicy Marcelego 

Nowotki w Rzepinie głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady D. Utracki poinformował, że w związku z powyższym porządek obrad 

sesji przedstawia się następująco: po punkcie 5.5. projekt uchwały w sprawie przeznaczenia 

do sprzedaży w trybie przetargu nieograniczonego nieruchomości niezabudowanej 

stanowiącej własność Gm. Rzepin wprowadza się punkt 5.6. – projekt uchwały w sprawie 

przeznaczenia do dzierżawy części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Rzepin 

(wcześniej 5.11.). 

 

Pkt 1.3. przedstawienie porządku obrad. 

1. Sprawy regulaminowe: 

   1.1. otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

   1.2. zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad,  

   1.3. przedstawienie porządku obrad, 

   1.4. przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 31.03.2017r.                                                         

2. Sprawozdanie z realizacji programu ochrony środowiska oraz  działań ukierunkowanych na 

poprawę stanu melioracji w Gminie Rzepin za 2016r.   

3. Sprawozdanie nt. gospodarki odpadami na terenie Gminie Rzepin za 2016r. Regulamin 

utrzymania czystości  i porządku na terenie Gminy Rzepin - funkcjonowanie tzw. ”uchwały 

śmieciowej”. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzepin na lata 2017-2025,  

5.2. zmiany uchwały budżetowej, 

5.3. rozwiązania Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Rzepinie ul. Wojska Polskiego 30, 5.4. 

nadania statutu Zespołowi Szkół w Rzepinie, 

5.5. przeznaczenia do sprzedaży  w trybie przetargu nieograniczonego nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Rzepin,  

5.6. przeznaczenia do dzierżawy części nieruchomości stanowiącej własność Gm. Rzepin. 

6. Interpelacje, wnioski , zapytania i  sprawy różne. 

7. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

8. Zamknięcie sesji.      
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„Za” przyjęciem ww. porządku obrad sesji głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

  

Pkt 1.4. przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 31.03.2017r.     

 

„Za” przyjęciem protokołu z sesji odbytej w dniu 31 marca 2017r. głosowało 13 radnych, 

przy 1 głosie  „wstrzymującym się”.                                                     

                                                                                

Pkt 2. Sprawozdanie z realizacji programu ochrony środowiska oraz  działań 

ukierunkowanych na poprawę stanu melioracji w Gminie Rzepin za 2016r.   

 

Pani Elżbieta Pych – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska , Gospodarki Komunalnej i 

Drogownictwa poinformowała, że na terenie Gminy Rzepin znajduje się: 91 km rowów 

melioracji szczegółowej , rzeka Ilanka -  11,5 km oraz kanały o długości 1,6 km.  

Grunty zmeliorowane to 2107 ha w tym grunty orne 1.553 ha i użytki zielone 554 ha.  

Zbiorniki wodne w Gminie Rzepin znajdują się w obrębie wsi : 

- Kowalów – 1  szt. o pow. 0,78 ha 

- Radów  - 1 szt. o pow. ok. 0,90 ha 

- Gajec  1 szt. o pow. 0,67 ha 

- Starków – 1 szt. o pow. ok. 0,20 ha 

- Sułów  - 2 szt. o pow. 0,20 ha 

- Serbów – 4 szt. o pow. 0,57 ha 

- Lubiechnia Wielka – 5 szt. o pow. ok. 1,6 ha 

- Drzeńsko – 2 szt. 0 pow. ok.0,40 ha. 

 Ponadto w 2016r. ze środków Gminy zostały wykonane następujące prace: 

- konserwacja rowów w Rzepinie o dł. 2,1 km  w  obrębie ulic: Kilińskiego, Okrężnej, 

Ogrodowej i Łąkowej. 

Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych w 2016r. wykonał konserwację rzeki 

Ilanka na odcinku od miejscowości Starościn do mostu na ul. Poznańskiej w Rzepinie ok. 5 

km oraz kanału A-Rzepin o długości 1,6 km.  



5 
 

W roku bieżącym planuje się wykonanie odbudowy stawu w miejscowości  Drzeńsko oraz 

konserwacja rowów w Rzepinie w obrębie ulic: Boh.Radzieckich, Rolnej, Zapłocie oraz 

Bocznej – dodaje Pani Pych. 

 

Pkt 3. Sprawozdanie nt. gospodarki odpadami na terenie Gm. Rzepin za 

2016r.Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie Gm. Rzepin. 

   Pani Elżbieta Pych poinformowała, że jak każda gmina w Polsce, Gmina Rzepin 

przygotowała się do przejęcia obowiązku gospodarowania odpadami komunalnym. W dniu 1 

stycznia 2013 roku weszła w życie ustawa z dnia 1 lipca 2011 roku o zmianie ustawy o 

utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz niektórych innych ustaw. Od tego dnia  

gmina Rzepin miała czas 18 miesięcy na wprowadzenie nowego systemu gospodarki 

odpadami komunalnymi.  

Zgodnie z Uchwałą nr XII/100/2015  z dnia 25 listopada 2015 r. Rady Miejskiej w Rzepinie  

od 1 stycznia 2016 r. opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy 

Rzepin wynosi: 

•  8,00 zł miesięcznie od jednego mieszkańca – selektywna zbiórka odpadów, 

•  13,00 zł miesięcznie od jednego mieszkańca – nieselektywna zbiórka odpadów. 

Ilość odpadów komunalnych zbieranych w sposób nieselektywny wytwarzana na terenie 

nieruchomości zamieszkałych szacowana na podstawie kart przekazania odpadów 

uzyskanych od podmiotu zajmującego się odbiorem odpadów komunalnych z terenu Gminy 

Rzepin wynosi 2 425,74 Mg (dane za 2016 rok). 

Ilość odpadów komunalnych zbieranych w sposób selektywny wytwarzana na terenie 

nieruchomości zamieszkałych szacowana na podstawie kart przekazania odpadów 

uzyskanych od podmiotu zajmującego się odbiorem odpadów komunalnych z terenu Gminy 

Rzepin dla poszczególnych frakcji odpadów przedstawia się następująco (dane za 2016 rok): 

a) odpady biodegradowalne – 92,56 Mg   

b) tworzywa sztuczne – 39,52 MG  

c) papier – 17,74 MG  

d) szkło – 37,58 MG  
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Ilość odpadów wielkogabarytowych zbieranych podczas tzw. akcji wystawka szacowana na  

podstawie kart przekazania odpadów uzyskanych od podmiotu zajmującego się odbiorem 

odpadów komunalnych z terenu Gminy Rzepin wynosi 79,28 Mg (dane za  2016 rok). 

 W związku z czym osiągnięty poziom ograniczenia masy odpadów komunalnych 

ulegających biodegradacji przekazanych do składowania wyniósł  w 2016 r. , w Gminie 

Rzepin   27,22 % przy dopuszczalnym poziomie 45 % 

Osiągnięty poziom recyklingu i przekazania do ponownego użycia papieru, metali , 

tworzyw sztucznych i szkła wyniósł w Gminie Rzepin, w roku 2016 41,28 %  zgodnie z 

rozporządzeniem osiągnięty poziom ma być nie niższy niż 18 % ) 

 

W 2016 roku usunięto azbest z pow. 1530 m2 tj. 136 ton pochodzący od 22 właścicieli 

nieruchomości z Gminy Rzepin 

 

WYWÓZ NIECZYSTOŚCI STAŁYCH 

Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych  na 

terenie gminy Rzepin. 

Po przeprowadzeniu postępowania przetargowego na „Odbiór                                          i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych  na terenie gminy 

Rzepin” została wybrana firma Zakład Usług Komunalnych  Sp. z o.o. z siedzibą w  Sulęcinie 

przy ulicy Chrobrego 3. 

Umowa z firmą została zawarta w dniu 23 maja  2014  na okres  od dnia 01.07.2014 r. do 

dnia 30.06.2017 r. 

W ramach umowy Wykonawca przedstawia do zatwierdzenia projekt harmonogramu wywozu 

odpadów. W tym roku  tylko do końca czerwca ponieważ umowa  w tym czasie wygasa. 

Ponadto w ramach umowy Wykonawca informuje mieszkańców o terminach odbioru 

odpadów (poprzez prowadzenie kampanii informacyjnych, publikację zaakceptowanych przez 

Gminę harmonogramów, dostarczanie ulotek, ogłoszeń itp.), w tym również o zbiórkach 

mebli i innych odpadów wielkogabarytowych oraz ewentualnych zmianach terminów 

wywozów wynikających z przypadających dni wolnych. Harmonogramy odbioru odpadów są 

zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Miejskiego www.rzepin.pl w zakładce 

Gospodarka Odpadami. 

http://www.rzepin.pl/
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Wykonawcy przez cały okres realizacji zamówienia  odbiera i zagospodarowuje 

niesegregowane (zmieszane) odpady komunalne oraz odpady komunalne gromadzone w 

sposób selektywny (papier, tekturę,  szkło, tworzywa sztuczne, metal , opakowania 

wielomateriałowe  oraz  odpady ulegające biodegradacji w tym zielone ). 

W ramach umowy  Wykonawca zobowiązany jest do wyposażenia w urządzenia do zbierania 

odpadów Punkt Selektywnego Zbierania Opadów Komunalnych, na terenie Rzepina przy ul. 

Sienkiewicza 20 . PSZOK obsługiwany jest przez Zakład Administracji Mieniem 

Komunalnym od poniedziałku do piątku w godzinach od 7.30 do 15.30. 

W PSZOK przyjmowane są odpady komunalne zbierane selektywnie ( papier, szkło, 

tworzywa sztuczne, metale i opakowania, wielomateriałowe , zużyte opony, akumulatory i 

baterie, przeterminowane leki i opakowania po lekach chemikalia, w tym farby, 

rozpuszczalniki, oleje odpadowe, itp., i opakowania po chemikaliach; odpady zielone; odpady 

ulegające biodegradacji, meble i inne odpady wielkogabarytowe , odpady budowlane i 

rozbiórkowe, tekstylia , zużyty sprzęt elektryczny i elektroniczny ) . 

ZUK Sulęcin ma za zadanie odebrać od właścicieli nieruchomości zamieszkałych każdą 

zebraną ilość odpadów komunalnych. 

Niesegregowane (zmieszane) odpady komunalne odbierane są – 1 raz w tygodniu. 

Segregowane odpady komunalne (papier, szkło, tworzywa sztuczne, opakowania 

wielomateriałowe i metale – 1 raz w miesiącu. 

Odpady ulegające biodegradacji –  1 raz na dwa tygodnie, a w okresie od 1 maja do 31 

października  1 raz w tygodniu 

Firma zgodnie z umową na za zadanie  transport odebranych odpadów do instalacji odzysku i 

unieszkodliwiania odpadów lub do regionalnych instalacji do przetwarzania odpadów 

komunalnych (RIPOK) bądź instalacji zastępczych Kunowice lub Długoszyn). 

 

UTRZYMANIE CZYSTOŚCI 

Utrzymaniem czystości i porządku na terenie  miasta i gminy Rzepin zajmuje się firma 

„Hurtownia Artykułów Przemysłowych Stanisław Kołoszyc” z siedzibą w Cybince, która 

została wyłoniona w drodze przetargu nieograniczonego. Umowa z firmą obejmuje okres od 

15.11.2014 r.  do 14.11.2017 r.  
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W ramach umowy firma  wykonuje czynności związane z mechanicznym i ręcznym 

utrzymaniem w ciągłej czystości dróg gminnych, przyległych do nich zatok i parkingów, 

chodników,  słupów ogłoszeniowych  położonych na terenie miasta i gminy Rzepin oraz 

utrzymuje w  czystości przystanki autobusowe położone na terenie miasta i gminy Rzepin. 

Zajmuje się również zimowym utrzymaniem  dróg i ulic  na terenie miasta i gminy Rzepin. 

W ramach swoich  obowiązków firma dba o czystość  na ulicach  i drogach również o 

nawierzchni nieutwardzonej. Wywozi nieczystości z koszy zlokalizowanych na przystankach 

komunikacji samochodowej  rozmieszczonych na terenie gminy i miasta Rzepin oraz przy 

chodnikach i w parkach. 

 

Pkt 4. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis poinformował, iż między sesjami brał udział w 

Wojewódzkim Zjeździe OSP w Zielonej Górze – Zjazd taki odbywa się 1 raz na pięć lat i są  

wybierane władze wojewódzkie OSP. 

Nadto Pan Burmistrz odbył następujące spotkania z: 

-  przedstawicielami PKP w Poznaniu w sprawie przekazania działek na mienie gminy,  

- dyrekcją „Naszej Chaty” z Cybinki, dyrekcją Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie i 

kierownikiem OPS w Rzepinie w sprawie tworzenia rodzin zastępczych na terenie  Gminy 

Rzepin, 

- zastępcą dyrektora  Agencji Nieruchomości Rolnej w Gorzowie Wlkp. w sprawie 

przekazania działek na rzecz Gminy Rzepin, 

- przedstawicielem Kancelarii Prawnej w Poznaniu w sprawie budowy hali  sportowej, 

- prezesem Polskiego Związku Działkowców w sprawie przejęcia działek na rzecz Gminy 

Rzepin, 

- dyrekcją  szkół, przedszkoli , MDK, Biblioteki , Policji w sprawie organizacji Obchodów  

Święta Flagi w dniu 2 maja 2017r. oraz obchodów rocznicy Konstytucji 3-go Maja. 

 

Pkt 5.Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Pkt 5.1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzepin na lata 2017-2025. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

  

Pkt 5.2. zmiany uchwały budżetowej. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.3. rozwiązania Zespołu Szkół  Ogólnokształcących w Rzepinie ul. Wojska  

Polskiego 30.  

 

Pkt 5.4. nadania statutu Zespołowi Szkół w Rzepinie. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.5. przeznaczenia do sprzedaży  w trybie przetargu nieograniczonego 

nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Rzepin. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.6. przeznaczenia do dzierżawy części nieruchomości stanowiącej własność Gm. 

Rzepin. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 6. Interpelacje, wnioski , zapytania i  sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki poinformował, że zgodnie z ustawowym 

terminem do biura Rady Miejskiej w Rzepinie wpłynął od kierownika OPS w Rzepinie 

dokument pn. „Ocena  zasobów  Pomocy Społecznej”- jest to dokument typowo statystyczny 

i znajduje się do wglądu  w  biurze Rady Miejskiej. 

 

Ponadto do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynął wniosek skierowany do 

Pana Burmistrza z prośbą o zakup traktorka do koszenia  trawy na boisku KS w Kowalowie. 
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Pan Przewodniczący poinformował również, iż została już udzielona odpowiedzi, że w 

najbliższym  czasie  gmina planuje zakup takiego urządzenia po przeprowadzeniu rozeznania 

rynku, a zakupiony sprzęt na utrzymanie terenów zielonych we wsi Kowalów zostanie 

przekazany na potrzeby sołectwa. 

 

Pan Przewodniczący zgłosił również w imieniu kierowców TAXI w Rzepinie, kwestię dot. 

oznakowania postoju TAXI zgodnie z przepisami.  

 

Ponadto radna Wodara zgłosiła kwestię uporządkowania terenu  lądowiska dla helikopterów. 

 

Pkt 7. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

 

Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis poinformował, że gdy chodzi o oznakowanie 

postoju TAXI w Rzepinie, jest to temat nowy, tym niemniej przyjrzymy się temu i jeżeli  

tylko będą możliwości postój TAXI zostanie oznakowany. 

Aczkolwiek będzie to tymczasowe oznakowanie, ponieważ w planach jest przebudowa drogi 

dojazdowej do dworca łącznie z miejscem postojowym dla TAXI. 

 

Natomiast, gdy chodzi o lądowisko dla helikopterów - w planach  jest utwardzenie terenu 

kostką  z rozbiórki ulicy Sienkiewicza. 

 

Pkt 8.Zamknięcie sesji.      

 

Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki o godz. 

09:55 zamknął XXXI zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 

                                                                                                                                                                      

Protokołowała:                                                                       Przewodniczył: 

M. Szewczyńska                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                              (-) Damian Utracki 
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